「沼澤歷奇」開放時間

Opening Hours of "Swamp Adventure"

上午場次 A.M. Sessions						
10:05	10:25	10:45				
11:05	11:25	11:45				
下午場次 P.M. Sessions						
1:00	1:20	1:40				
2:00	2:20	2:40				
3:00	3:20	3:40				
4:00	4:20	4:40				

每節 Each Session						
Ē	15	分鐘 Minutes	0	25	位兒童 Children	

排隊及進場需知:

- 1. 每位兒童須由 1 至 2 位家長或監護人陪同排隊及進場。
- 2. 每位家長或監護人可以陪同不多於 3 位兒童進場。進場後,應時刻留意兒童安全。
- 3. 進入「沼澤歷奇」時,職員會按照排隊的先後順序讓兒童及其陪同家長或監護人 進場。
- 4. 時間以「沼澤歷奇」的時鐘為準。
- 5. 使用「沼澤歷奇」設施須符合高度要求,以及其他場地規則。

Queueing and Admission Guidelines:

- 1. Each child must be accompanied by 1 or 2 parent(s) or guardian(s) for queueing and admission.
- 2. Each parent or guardian can accompany up to 3 children for admission. After admission, he/she should pay attention to the safety of his/her children at all times.
- 3. Staff will follow the order of the queue to let children and their accompanying parents or guardians enter "Swamp Adventure".
- 4. The time shall follow the clock at "Swamp Adventure".
- 5. Users of "Swamp Adventure" shall comply with the height requirement and other house rules.